
PROTOKÓŁ  

z V sesji Rady Gminy Biała Podlaska odbytej w dniu 28 lutego 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Białej Podlaskiej  

ul. Prosta 31  

 

 
Godzina rozpoczęcia: 11

00 
               godzina zakończenia: 12

30
  

 

 

Obradom przewodniczył: Dariusz Plażuk – Przewodniczący Rady Gminy 

 

Protokolant: Maja Fila - Pracownik Urzędu Gminy 

 

Radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu 

 

Osoby uczestniczące w sesji:  

 

1. Wiesław Panasiuk - Wójt Gminy 

2. Adam Olesiejuk – Zastępca Wójta 

3. Krzysztof Radzikowski – Skarbnik Gminy 

4. Dariusz Chorąży – Dyrektor GOK 

5. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 

6. Krzysztof Derlukiewicz – Kierownik ref. Inwestycji i Drogownictwa 

7. Janusz Hodun – prezes GZK Sp. z o.o. 

8. Konrad Gąsiorowski – Dyrektor Biura ds. Pozyskiwania Funduszy i Promocji Gminy 

9. Agata Ławecka – referent ds. gospodarki mieniem komunalnym 

10. Aleksandra Czubla – pracownik socjalny 

11. Przemysław Bałut – radca prawny 

12. Media lokalne 

 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Biała Podlaska. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Biała Podlaska na rok 2019, 

7.2. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rakowiska 

położonej w gminie Biała Podlaska, 

7.3. określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 



osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

7.4. wyrażenia zgody na udzielenie Niepublicznej Szkole Podstawowej w Dokudowie 

prowadzonej przez Stowarzyszenie Społeczno-Oświatowe „Nasza Szkoła” dotacji w 

wyższej wysokości i ustalenia okresu udzielenia tej dotacji, 

7.5. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, 

7.6. określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze, 

7.7. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

7.8. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

7.9. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

7.10. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

7.11. wyrażenia zgody na zbycie udziału we współwłasności, 

7.12. wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Biała Podlaska, 

7.13. zmiany budżetu gminy Biała Podlaska na rok 2019, 

7.14. zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zamknięcie obrad. 

 

 
TREŚĆ PROTOKOŁU  

 

Ad. 1  

Dariusz Plażuk – Przewodniczący Rady Gminy otworzył V sesję Rady Gminy Biała 

Podlaska VIII kadencji, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem i gości 

przybyłych na sesję. Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że na 

15 wybranych Radnych obecnych jest 15 Radnych, co stanowi wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad. 2  

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy otrzymali w zaproszenie na V sesję wraz 

z porządkiem obrad i projektami uchwał. Zapytał, czy do tak zaproponowanego porządku 

obrad ktoś chce wnieść uwagi lub propozycje.  

Wójt Gminy Biała Podlaska poprosił o zdjęcie z porządku obrad pkt 7.10 dotyczącego 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Worońcu, ze względów proceduralnych. 

Wobec braku dalszych uwag i wniosków przedstawił zmieniony porządek obrad, a 

następnie poddał pod głosowanie wniosek o jego przyjęcie: 

 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 



 

Ad. 3 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu 

w biurze rady oraz opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Białej 

Podlaskiej. Dodał, że nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski, w związku z czym zostaje on 

przyjęty w przedstawionym brzmieniu.  

 

Ad. 4 

Wójt Gminy poinformował zebranych, że trwała kampania strażackich zebrań 

sprawozdawczych oraz zebrań sołeckich. Scharakteryzował zmiany, które zaszły po 

wyborach na sołtysów, dodał, że w 11 sołectwach są nowi sołtysi. Omówił konsultacje 

społeczne, które odbyły się w związku z próba uporządkowania obrębów geodezyjnych w 

sołectwie Sławacinek Nowy, Sławacinek Stary i Porosiuki. Dodał, że Porosiuki nie są 

zainteresowane sprostowaniem bałaganu w numerach porządkowych posesji z uwagi na 

zmniejszenie kwoty funduszu sołeckiego. Poinformował o plebiscycie „Dobre, bo Bialskie”, o 

zbiórce pieniędzy na WOŚP organizowaną przez GOK w Hrudzie. Omówił również szereg 

imprez związanych z obchodami Dnia Babci i Dziadka oraz jasełek. Poinformował o 

spotkaniach zacieśniających współpracę z miastem Biała Podlaska odnośnie ścieżek 

rowerowych, opłat za wodę, bezdomnych psów, kursów autobusów. Omówił pokrótce 

imprezy, w których uczestniczył o okresie międzysesyjnym m.in. 100-lecie więziennictwa. 

Obszernie poinformował o staraniach jakie podjęto w związku z utworzeniem żłobka 

samorządowego i problemów rozbudowy szkoły podstawowej w Grabanowie. 

 

Ad. 5 

Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Biała Podlaska przedstawiła Pani 

Aleksandra Czubla – pracownik socjalny GOPS. Ze sprawozdania wynika, że zjawisko 

przemocy w rodzinie nie słabnie i wciąż przybywa Niebieskich Kart świadczących o 

występowaniu przemocy wśród członków rodziny w różnym wieku, co ma ścisły związek z 

nadużywaniem alkoholu. Szczegółowo przedstawiła raport za rok ubiegły i scharakteryzowała 

działania Zespołu. 

 

Ad. 7.1 

Projekt uchwały przestawił radnym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan 

Mariusz Semeryło. Omówił plan pracy Komisji Rewizyjnej z zaplanowanymi zadaniami na 

rok 2019. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/25/2018 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Biała Podlaska na rok 2019, 

a następnie poddał go pod głosowanie: 



„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/25/2018 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Biała Podlaska na rok 2019 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.2 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agata Ławecka – poinformowała, że w związku z  

istniejącą zabudową oraz prognozą przyszłej zabudowy zachodzi konieczność nadania nazw 

ulic stanowiących własność Gminy Biała Podlaska.  Nadanie nazw pozwoli na zachowanie 

porządku i ładu przestrzennego w zakresie numeracji porządkowej. 

 Dodała, że należy zwrócić szczególną uwagę, iż nadanie nazwy ulicy służy 

bezpieczeństwu mieszkańców oraz precyzuje lokalizację dla nieruchomości, m.in. służb 

ratowniczych, itp. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/26/2018 

zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rakowiska położonej w 

gminie Biała Podlaska, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/26/2018 

zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rakowiska położonej w 

gminie Biała Podlaska stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.3 

Projekt uchwały omówiła Pani Marlena Makaruk – Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Dodała, że uchwała w tej materii podejmowana była na sesji w grudniu, 

ale nadzór prawny Wojewody Lubelskiego zausterkował niektóre zapisy, wobec czego 

należało dostosować zapisy uchwały do obowiązujących przepisów prawa. Wyjaśniła na 

czym polegają zmiany w projekcie, dodała, że reszta zapisów nie zmieniła się. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/27/2018 w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a 

następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 



„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/27/2018 w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.4 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – Pani Grażyna Majewska. Zauważyła, 

że Rada Gminy w roku poprzednim podjęła decyzję o większej dotacji dla stowarzyszenia 

„Nasza Szkoła” prowadzącego szkołę podstawową w Dokudowie, dzięki czemu szkoła ta 

mogła działać. Dodała, że w tym roku również wpłynął wniosek o zwiększenie dotacji ze 

100% do 114%, aby stowarzyszenie mogło kontynuować działalność. Zaznaczyła, że 

zwiększenie do 114% nie jest obligatoryjne, stanowi dobrą wolę Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/28/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie Niepublicznej Szkole Podstawowej 

w Dokudowie prowadzonej przez Stowarzyszenie Społeczno-Oświatowe „Nasza Szkoła” 

dotacji w wyższej wysokości i ustalenia okresu udzielenia tej dotacji, a następnie poddał go 

pod głosowanie: 

„za”      14  słownie: czternaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    1  słownie: jeden 

 

Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/28/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie Niepublicznej Szkole Podstawowej 

w Dokudowie prowadzonej przez Stowarzyszenie Społeczno-Oświatowe „Nasza Szkoła” 

dotacji w wyższej wysokości i ustalenia okresu udzielenia tej dotacji stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7.5 

Również Grażyna Majewska – Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały. Z uwagi na 

obowiązek uregulowania wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych pracujących z grupami mieszanymi 

zaproponowała objąć ich wymiarem 25 godzin, a ponadto zmienić wymiar dla przedszkoli i 

innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze na wymiar 22 godzin, dodała, że wymiary te są wymiarami maksymalnymi. 



 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/29/2018 w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/29/2018 w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.6 

Projekt uchwały przedstawiła również Sekretarz Gminy. Poinformowała, że w myśl 

art. 42 ust. 7 pkt 2 Karty Nauczyciela do kompetencji Rady gminy należy określenie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze. Dodała, że dotychczasowe uregulowania 

zniżek dotyczyły pełniących funkcje kierownicze dyrektorów i wicedyrektorów w szkole z 11 

oddziałami. Wobec sytuacji wystąpienia okoliczności 12 i więcej oddziałów w szkole 

konieczne jest określenie godzin zniżek dla wicedyrektora w danej szkole. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/30/2018 w 

sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze, a następnie poddał 

go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/30/2018 w 

sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom pełniącym stanowiska kierownicze stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7.7 

Projekt uchwały omówiła Pani Agata Ławecka. Poinformowała, że nieruchomość o nr 

ewid. 285/7 o pow. 0,1080 ha położona w miejscowości Sławacinek Nowy będąca własnością 

osoby prywatnej została wydzielona zgodnie z decyzją Wójta Gminy jako pas do poszerzenia 

drogi gminnej. Dodała, że właściciel nieruchomości przekaże ją do zasobu gminnego w 

formie darowizny. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/31/2018 w 



sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/31/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.8 

Projekt uchwały omówiła Pani Agata Ławecka. Poinformowała, że przez 

nieruchomość w Dokudowie II – działkę prywatną – przechodzi asfaltowa droga gminna, a 

właściciel nieruchomości obciążony jest podatkiem od tej drogi. Zwrócił się do gminy o 

uregulowanie stanu prawnego. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/32/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/32/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.9 

Projekt uchwały omówiła Pani Agata Ławecka. Poinformowała, że nieruchomości 

oznaczone w ewidencji gruntów numerami 66/29, 66/33 i 66/44 położone w miejscowości 

Czosnówka zostały wydzielone zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego i stanowiły drogi wewnętrzne na nowopowstałym osiedlu. Dodała, że 

przejęcie tych dróg do zasobu gminnego umożliwi rozwój infrastruktury technicznej osiedla. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/33/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/33/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik do protokołu. 



 

Ad. 7.10 

Projekt uchwały omówiła Pani Agata Ławecka. Poinformowała, że gmina Biała 

Podlaska nabyła udział ¼ w nieruchomości położonej przy ul. Szumowej w Białej Podlaskiej 

zabudowanej budynkiem jednorodzinnym o pow. 40 m2, na podstawie wyroku Sądu 

Rejonowego w Białej Podlaskiej jako spadek po osobie zmarłej zamieszkującej ostatnio na 

terenie gminy. Dodała, że pozostałe strony – uczestnicy postępowania spadkowego 

zamierzają uregulować stan prawny i przekazać pozostałe udziały na jedna osobę. 

Zaznaczyła, że budynek nie przedstawia większej wartości, dlatego możliwe jest przekazanie 

udziałów na wnioskodawcę, a koszty postępowania poniesie osoba ubiegająca się o prawne 

uregulowanie własności. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/34/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału we współwłasności, a następnie poddał go pod 

głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/34/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału we współwłasności stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7.11 

Pani Agata Ławecka poinformowała, że PGE Dystrybucja zwróciło się z wnioskiem o 

ustanowienie służebności przesyłu. Wyjaśniła, że chodzi o budowę transformatora i położenie 

kabla w związku ze spadkami mocy w Ciciborze Dużym. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/35/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Biała Podlaska, a następnie poddał go pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/35/2018 w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Biała Podlaska stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7.12 



Projekt uchwały przestawił Krzysztof Radzikowski – Skarbnik Gminy. Wyjaśnił 

zebranym, że zmiany w budżecie podyktowane są wprowadzeniem zmian inwestycyjnych ze 

środków zewnętrznych na Otwarte Strefy Aktywności w miejscowości Hrud, Czosnówka i 

Woroniec, dotacją na termomodernizację dworku w Wilczynie – 2,5 mln zł; przetargiem na 

dostawę energii w 2020 roku, zawarciem umowy na 3 lata na dostęp do Lexa, 

wprowadzeniem korekty subwencji oświatowej i zmianami w budżecie Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Zaznaczył, że zmniejszono subwencję w zakresie ewidencji ludności i 

dowodów osobistych o kwotę 5 573 zł. Dodał, że rezerwa w kwocie 2 mln 290 tys. na 

inwestycje jest przewidziana do podziału na następnej sesji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/36/2018 w 

sprawie w sprawie zmiany budżetu gminy Biała Podlaska na rok 2019, a następnie poddał go 

pod głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/36/2018 w 

sprawie w sprawie zmiany budżetu gminy Biała Podlaska na rok 2019 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7.13 

Pan Krzysztof Radzikowski oznajmił, że zmiany budżetu zatwierdzone poprzednią 

uchwałą wymagają zmiany wieloletniej prognozy Finansowej. Poprosił o przyjęcie uchwały. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący przestawił projekt uchwały Nr V/37/2018 w 

sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, a następnie poddał go pod 

głosowanie: 

„za”      15  słownie: piętnaście 

„przeciw”      0  słownie: zero 

„wstrzymujących się”    0  słownie: zero 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych dotyczący przyjęcia uchwały Nr V/37/2018 w 

sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 9 

Pan Waldemar Jezior – Kierownik Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o. zabrał głos 

w sprawie zbierania wniosków o przyłącza gazu w Rakowiskach, Czosnówce i Grabanowie. 



Głos zabrał również radny Mariusz Trzeciak. Zwrócili się o zbieranie jak największej liczby 

wniosków, aby można było doprowadzić do tych miejscowości sieć gazową. 

 

Radny Marcin Onisiewicz zabrał głos w sprawie zmiany obrębów geodezyjnych. 

Poinformował, że odbyły się konsultacje społeczne i 59 mieszkańców Porosiuk nie wyraziło 

zgody na zmiany zaproponowane przez urząd. Dodał, że tereny, które maja być przyłączone 

do Sławacinka Starego to jedyne tereny inwestycyjne Porosiuk. Zapytał o koszty tej 

inwestycji, dodał, że może lepiej będzie przeznaczyć te pieniądze na budowę chodnika. 

Zasugerował również, że być może błędem urzędników jest meldowanie ludzi w innej 

miejscowości niż się pobudowali. Wywiązała się dyskusja na temat zmian granic obrębów, 

nadawania numerów porządkowych i nazw ulic. 

Głos zabrał Wójt Gminy – stwierdził, że ta kwestia jest nieuregulowana od lat i nie 

spodziewał się zgody na zmiany również teraz. Sprostował, że nie jest błędem urzędniczym 

meldowanie ludzi pod takimi adresami, bo takie są granice obrębów. Wyjaśnił, że w 

Porosiukach były dwa scalenia, ale mieszkańcy się nie zgodzili i nadal jest bałagan. Wójt 

próbując rozwiązać patową sytuację zapowiedział dalsze konsultacje i spotkania, aby 

wypracować optymalne stanowisko. 

Radny Mateusz Siwiec przedstawił zebranym dwa wnioski o uwzględnienie w 

budżecie na 2019 r. inwestycji w Ciciborze Dużym, złożył je pisemnie na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad. 10 

Wobec braku dalszych uwag i wniosków oraz w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Przewodniczący podziękował wszystkim za udział po czym zamknął V sesję 

Rady Gminy Biała Podlaska VIII kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

...............................................................
    (podpis protokolanta)  

 

Załączniki:  

1. Lista obecności.  

2. Podjęte uchwały.  

 

 

 

 

............................................................  
 (podpis Przewodniczącego) 

 


